
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 23/7/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Προβληματισμός σχετικά με τη λειτουργία νέας υπηρεσίας ελέγχου 

της αγοράς» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Συμφώνως Δελτίου Τύπου της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Γεωτεχνικών Δημοσίων 
Υπαλλήλων (Π.Ο.ΓΕ.Δ.Υ.), εκτίθεται ο προβληματισμός της εν λόγω με αφορμή την 
επικείμενη λειτουργία μιας νέας υπηρεσίας ελέγχου της αγοράς υπό την αιγίδα του 
Υπουργείου Ανάπτυξης. Τη θεωρεί ως «νέο Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε.», διότι δεν είναι 
κατανοήσιμος ο ρόλος της στην εν γένει αναγκαιότητα και αποτελεσματικότητα του 
υφιστάμενου πλαισίου ελέγχων. Κι αυτός ο προβληματισμός εντείνεται δεδομένου ότι 
ήδη υπάρχουν πολυάριθμοι φορείς με αρμοδιότητες ελέγχου στο Υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφίμων και στις γεωτεχνικές υπηρεσίες των Περιφερειών. Τέλος, 
αναδεικνύεται εκ της ΠΟΓΕΔΥ ο ενδεχόμενος κίνδυνος διάχυσης των αρμοδιοτήτων και 
της μη άσκησης ουσιαστικών ελέγχων από τις υπηρεσίες τόσο του ΥπΑΑΤ όσο πλέον 
και του ΥπΑΝ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε λεπτομερώς τόσο για τον γενικό ρόλο της νέας 
υπηρεσίας ελέγχου του ΥπΑΝ όσο και για τις αρμοδιότητες που θα αναλάβει και θα 
ασκήσει στο πλαίσιο των γενικών ελέγχων που λαμβάνουν χώρα γενικότερα στην 
αγορά; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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